
Fra: Mads Martinussen <madmads@hotmail.no> 
Sendt: 11. april 2016 15:37 
Til: Kristine Skaiaa Born 
Emne: SV: 16/4434 Søknad om Skadefelling/jakt av gås på Toska. 
 

 
Rapport fra skadefelling av gås på Toska. 
 
I perioden 01.04.16 -10.04.16. ble det felt: 
10 stk Kanadagås 
4 stk Grågås 
 
I følge tilbakemelding fra bønder på Toska har dette medført merkbar reduksjon av beiteskader, 
på noen steder der de var tidligere  "høy" gåsebeiteing aktivitet. 
Jaktlaget fikk stort sett tillatelse til å jakte på de ulike eiendommene der det var et 
"gåsebeiteproblem". 
Jaktlaget har prioritert å skyte Kanadagås, da det virker som de gir mest beiteskader, og er i de 
største flokkene. 
 
mvh Mads Martinussen 
 
 
 
 
 

 
Fra: Monika Soltveit Gabrielli <monika.gabrielli@radoy.kommune.no> 
Sendt: 1. april 2016 12:20 
Til: madmads@hotmail.no 
Emne: 16/4434 Søknad om Skadefelling/jakt av gås på Toska.  
  
Sjå vedlagte saksdokument 
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